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Zebranie wiejskie
27 marca 2025 r. 

1. Otwarcie Zebrania Wiejskiego
2. Stwierdzenie liczby mieszkańców uczestniczących w Zebraniu Wiejskim 

na podstawie listy obecności
3. Wybór protokolanta
4. Przedstawienie proponowanego porządku obrad przez Sołtysa
5. Ustalenie i przyjęcie porządku obrad przez Zebranie Wiejskie
6. Złożenie przez Sołtysa sprawozdania z działalności Sołtysa i Rady 

Sołeckiej za rok 2024
7. Dyskusja nad sprawozdaniem Sołtysa i Rady Sołeckiej
8. Przyjęcie sprawozdania
9. Potrzeby oświatowe mieszkańców Sołectwa Chwaszczyno
10. Sprawy różne
11. Zakończenie zebrania

Porządek obrad
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Pkt 6

Złożenie przez Sołtysa sprawozdania 
z działalności Sołtysa i Rady 

Sołeckiej za rok 2024

Skład 
Rady Sołeckiej

 Od czerwca 2024 roku działalność Sołtysa wspierała Rada 
Sołecka, która pracowała w składzie:
o Łukasz Anaczkowski
o Jacek Fopke
o Krzysztof Kęsicki
o Michał Kardasz
o Katarzyna Kwinta
o Przemysław Ossowski
o Jolanta Wiercińska
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 Rada Sołecka w okresie sprawozdawczym odbyła 6 posiedzeń 
i 2 dyżury radnych oraz sołtysa: 
o 24 lipca
o 20 sierpnia
o 4 września
o 17 września - Zebranie Wiejskie
o 16 października
o 23 października posiedzenie i dyżur
o 20 listopada  posiedzenie i dyżur

 cykliczne spotkania z panią Burmistrz:
o 23 października
o 2 stycznia (spotkanie przesunięte z 11 grudnia)

Posiedzenia Sołtysa
i Rady Sołeckiej

 Udostępnianie ważnych informacji poprzez:
o elektroniczny biuletyn sołecki: biuletyn@chwaszczyno.pl –
o 53 wiadomości e-mail w 2024 roku
o stronę internetową: rada.chwaszczyno.pl
o nasz profil na Facebook: RADA-Sołecka-Chwaszczyno
o osiedlowe tablice informacyjne
o sołeckie gabloty informacyjnych umieszczone w centrum Chwaszczyna

Komunikacja Sołtysa
i Rady Sołeckiej z 

mieszkańcami
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Sprawozdanie finansowe za okres 
26.06.2024 r. - 31.12.2024 r. 

Zestawienie ułożonych płyt 
w 2024 roku na terenie sołectwa 

Chwaszczyno



5

Ważniejsze wydarzenia z 
działalności sołectwa Chwaszczyno

w 2024 roku
- fotorelacje -

Działania, które inicjowaliśmy
lub wspieraliśmy

 Kolejne doświetlenia przejść dla pieszych przy DK 20 w 
Chwaszczynie, w pobliżu ul. Gdyńskiej, również na ul. Lisiej, 
Podleśnej oraz przy Biedronce .
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 Dnia 15.07.2024 r. Spółka Komunalna Żukowo rozpoczęła 
budowę sieci wodociągowej, magistralnej  od budowanej 
stacji uzdatniania wody przy ul. Nałkowskiej do istniejącej 
sieci wodociągowej zlokalizowanej w ul. Polnej (na 
wysokości działki nr 57/1) w Chwaszczyno 

Działania, które inicjowaliśmy
lub wspieraliśmy

 Projekt obejmuje budowę sieci wodociągowej 
przebiegającej wzdłuż ul. Nałkowskiej, 
Węglowej, pod Trasą Kaszubską oraz dalej 
ulice Zbożową i Polną.

 Celem budowy jest:
o zapewnienie stabilnego ciśnienia wody w kranach 
o zmniejszenie liczby przerw w dostawie wody 
o poprawa jakości wody

 Łączna długość nowej sieci wynosi około 2685 mb. 

Działania, które wspieraliśmy 
lub inicjowaliśmy

 Z początkiem lipca rozpoczęto prace 
budowlane na ul. Żeromskiego i 
Słowackiego w Chwaszczynie.

 Budowa realizowana była przez 
firmę Elgrunt na zlecenie Gminy 
Żukowo.

 Przez cały okres prac zgłaszaliśmy 
do Urzędu Gminy wszelkie 
utrudnienia powstałe w wyniku 
prowadzonej inwestycji.
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Teren wokół Jeziora 
Osowskiego został wysprzątany 
przez członków Rady Sołeckiej w 
czynie społecznym 

 Interweniowaliśmy po 
deszczach nawalnych

 Zgłaszaliśmy brak 
odwodnień m.in. na ulicach:
o Bogusława
o Zacisznej

o Sobiesława I
o Mickiewicza
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Działania które inicjowaliśmy
 Wizje lokalne z 

pracownikami Urzędu 
Gminy i mieszkańcami 
dotyczące odwodnień:
o przy Jeziorze Wysockim
o na ul. Zacisznej
o na ul. Sobiesława I
o na ul. Mickiewicza

Dbamy o porządek
 Wszelkie zniszczenia 

zgłaszamy do Urzędu Gminy
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Zgłaszamy usterki 
duże i małe

Likwidujemy nielegalne
wysypiska śmieci
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Działania, które wspieraliśmy 
lub inicjowaliśmy

 W dniu 07.08.24r. w Chwaszczynie odbyło się pierwsze spotkanie 
dotyczące układania światłowodu w naszym sołectwie:
o Spotkanie prowadził pan Robert Olech z firmy Play i Jacek Andrysiak z 

firmy Tele Haus
o Największy niepokój budził fakt , że nie wszyscy mieszkańcy 

zainteresowani podłączeniem światłowodu znaleźli się na stronie 
internet.gov.pl

o Pan Robert Olech zaproponował stworzenie 
dodatkowej listy na którą mogliby wpisywać się 
mieszkańcy. Lista została utworzona i przekazana 
do Urzędu Gminy, firmy Tele Haus i kierownika 
regionalnego na pomorze Roberta Tofil.

Składamy wniosek

 W związku z naborem na  
dofinansowanie inwestycji w 
ramach Rządowego Funduszu 
Rozwoju Dróg (edycja 2025) 
przedstawiciele sołectwa 
złożyli wspólny wniosek w 
sprawie zgłoszenia przez 
Gminę Żukowo dwóch 
inwestycji drogowych z terenu 
sołectwa Chwaszczyno:
o ul. Derdowskiego, Sychty i 

Majkowskiego
o ul. Rewerenda
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Składamy wniosek

 11 września przedstawiciele 
sołectwa Chwaszczyno 
złożyli wspólny wniosek do 
planu ogólnego w Urzędzie 
Gminy

 Obejmował on obszary:
o Komunikacji
o Rozwoju
o Ekologii
o Estetyki
o Komfortu życia

Działania, które inicjowaliśmy
lub wspieraliśmy

 - dożynki parafialne -
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Działania , które inicjowaliśmy 
     i wspieraliśmy

 Braliśmy udział w akcji 
charytatywnej, kiermaszu ciast

 Nagłaśnialiśmy zbiórkę pieniędzy na 
operację dla naszej mieszkanki 17 
letniej Marty, która cierpi na szybko 
postępującą skoliozę trzeciego stopnia 

Podział
Funduszu Sołeckiego

 17 września przyjęliśmy 
wspólny sołecki wniosek 
dzielący środki z Funduszu 
Sołeckiego na 2025r.
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Działania, które inicjowaliśmy 
lub wspieraliśmy

 Pod koniec września, z inicjatywy 
przedstawicieli Sołectwa Chwaszczyno, 
odbyło się spotkanie dotyczące 
należytego utrzymania
rowu odprowadzającego wody 
opadowe z rejonu ul. Gdyńskiej i 
Abrahama w centrum Chwaszczyna
do Strugi Chwaszczyńskiej.

 W spotkaniu poza społecznikami i 
urzędnikami uczestniczyła Burmistrz 
Gminy Żukowo oraz Sekretarz Powiatu 
Kartuskiego. 

Działania, które inicjowaliśmy

 Złożyliśmy 4 projekty
 Mieszkańcy oddali najwięcej 

głosów na projekt 
uporządkowania i 
zagospodarowania terenu 
wokół zbiornika retencyjnego 
przy ul. Brzechwy

 Zachęcamy do składania 
projektów przez mieszkańców 
w przyszłej edycji
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Działania, które inicjowaliśmy

 16 października odbyło się spotkanie dotyczące szkoły 
podstawowej w Chwaszczynie w następującym składzie: Sołtys, 
Radni Powiatu Kartuskiego, Radni Rady Miejskiej, Radni Rady 
Sołeckiej, Dyrektor Szkoły Podstawowej w Chwaszczynie, były 
Wicestarosta Powiatu Kartuskiego, oraz przedstawiciele: 
Ochotniczej Straży Pożarnej, Rady Rodziców szkoły 
podstawowej w Chwaszczynie, Pomorskiej Szkoły Walki Fighter, 
Klubu Sportowego Chwaszczyno, Komitetu ulicy Polnej i 
Rewerenda, Klubu Mam, osiedla Dargaczewo.

 Wszyscy zgromadzeni jednogłośnie 
zagłosowali w sprawie potrzeby  
budowy nowej szkoły w Chwaszczynie, 
zakupu działki pod ten cel i wykonania 
projektu nowej inwestycji w 2025r.

• Pod koniec października 
wyasfaltowany został 500m 
odcinek ulicy Mickiewicza 
od skrzyżowania z ulicą 
Żwirową w kierunku budowy 
Obwodnicy Metropolitarnej,
i dalej aż do istniejącej 
wcześniej nawierzchni 
asfaltowej.

Działania, które 
inicjowaliśmy lub 
wspieraliśmy
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Działania, które inicjowaliśmy 
lub wspieraliśmy

• Udostępniliśmy ankietę:
o badającą potrzeby mieszkańców 

Chwaszczyna w zakresie gminnego 
transportu autobusowego

o zbierającą opinie na temat nowego 
rozkładu jazdy busów Z10 oraz 
Z12

• Wyniki ankiety przekazaliśmy 
do Urzędu Gminy

• Braliśmy udział w testowym 
przejeździe ul. Bogusława, 
Zofii, Sambora I, Kawelską i 
Spokojną

Działania, które inicjowaliśmy 
lub wspieraliśmy
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Wydarzenia, które 
inicjowaliśmy
lub wspieraliśmy

Ważne spotkania
 4 grudnia odbyło się spotkanie, które dotyczyło sąsiedzkiej 

współpracy przy poprawie dostępności 
komunikacyjnej          w rejonie węzłów Chwaszczyno i 
Dąbrowa w kontekście trwającej budowy Obwodnicy 
Metropolitarnej Trójmiasta (OMT)

 W spotkaniu udział wzięli:
o Wiceprezydent Gdyni Bartłomiej Austen
o Radny Karol Ważny - Radny Miasta Gdańska
o Radny Jacek Fopke – Radny Powiatu 

Kartuskiego oraz członek Rady Sołeckiej
o Wiesław Pałka, kierownik Referatu 

Inwestycji Urzędu Gminy Żukowo
o Robert Marszałek, doradca Gdyni

ds. drogowych
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Ważne spotkania

 10 grudnia odbyło się spotkanie z udziałem Sołtys, Rady 
Sołeckiej, radnych gminnych i powiatowych, druhów OSP 
Chwaszczyno oraz mieszkańców. Tematem była konieczność 
pilnego zrealizowania połączenia „Węzła Chwaszczyno” z
Chwaszczynem. W obradach uczestniczył również Pan 
Wiesław Pałka – Kierownik Referatu Inwestycji UG Żukowo.

 Chwaszczyno wspólnym 
głosem apeluje o pilne 
wybudowanie łącznika 
„Węzła Chwaszczyno” z
ul. Oliwską (DW 218)

Ważne spotkania

 14 grudnia w Strefie Kultury w 
Chwaszczynie gościliśmy Pana 
Stanisława Lamczyka Posła na 
Sejm RP , wiceprzewodniczącego 
Sejmowej Komisji Infrastruktury. 
Rozmowa dotyczyła budowy 
łącznika drogowego pomiędzy 
"Węzłem Chwaszczyno" a ul. 
Oliwską (DW218) oraz przystanku 
PKM Osowa Północ, którego 
budowa planowana jest do 2030 r. 
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Działania, które inicjowaliśmy 
lub wspieraliśmy

Działania, które inicjowaliśmy 
lub wspieraliśmy

 W dniu 24 grudnia Wojewoda Pomorska 
ogłosiła informacje o wynikach naboru 
do Funduszu Przewozów Autokarowych 
w naszym województwie.

 Linia 672 z Wejherowa przez Szemud i 
Chwaszczyno jeździ z dniem 2 stycznia 
do Gdyni (zamiast do Gdańska Osowej).

 Dzięki naszym staraniom autobus ten 
będzie się zatrzymywał również na 
przystanku Nytbusz i Rewerenda z 
korzyścią dla mieszkańców i 
pracowników okolicznych firm.
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Zapraszamy do dyskusji 
nad sprawozdaniem

            Potrzeby oświatowe
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Sprawy różne

Dziękujemy serdecznie 
za uwagę :)

Dane do kontaktu:
Gabriela Wysocka, kom.500 177 134

e-mail: sołtys@chwaszczyno.pl
biuletyn@chwaszczyno.pl

www.rada.chwaszczyno.pl


